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BAŞKAN GÜNER ÖZGÜR RADYO’DA PROJE VE HİZMETLERİNİ ANLATTI

Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner, Ankara’nın en çok dinlenen radyolarının ortak yayın konuğu

oldu. Özgür Radyo, Ostim Radyo, Megasite, Radyo Vizyon, Pal Doğa ve Avrasya Türk’ün ortak yayında Dr.

Muharrem Köse’nin sunduğu “Başkent Gündemi” programına katılan Başkan Güner, Çankaya ile ilgili merak

edilenleri yanıtladı.

Hüseyin Can Güner: “Kaynaklarımız elverdiği ölçüde, bütçemiz elverdiği ölçüde bunu daha da fazla sayıya

ulaştıracağız. Hedefimiz, on kreşi dönem içerisinde yani beş yıl içerisinde tamamlamak.”

Başkan Güner: “AKM Çankayalıların yıllardır beklediği bir yatırım; tamamlamak için elimizden gelen gayreti

gösteriyoruz. Şu anda da inşaatımız tamamlanmak üzere. Göreve geldiğimiz yaklaşık bir buçuk yılın ardından

bu tesisi Çankaya’ya kazandırmış olacağız. Tahmin ediyorum ki eylül ayı gibi açılışı planlıyoruz.”

Başkan Güner: “Bahar Evlerimizi emekli lokalleri ile geliştireceğiz, sayısını artıracağız ve Çankayalıların

hizmetine sunacağız. Şu anda üç yeni emeklilik lokali projemiz var, ikisine çok kısa bir sürede başlanacak öyle

görünüyor. Tahmin ediyorum ki bir ay gibi bir sürede de bir 1,5 ay gibi bir sürede de Çankayalılarla onları

buluşturmuş olacağız.”

Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner, Özgür Radyo, Ostim Radyo, Megasite, Radyo Vizyon, Pal Doğa ve Avrasya

Türk’ün ortak yayında Dr. Muharrem Köse’nin sunduğu “Başkent Gündemi” programının konuğu oldu. Başkan Güner, göreve

geldiği günden bu yana gerçekleşen hizmetleri ve gelecek projelerine dair çalışmalarını anlattı.

GENÇLİĞİN KALBİ ÇANKAYA

Yakın zamanda faaliyete geçen Gençlik Merkezi ile ilgili olumlu dönüşlerden mutluluk duyduğunu ifade eden Başkan Güner,

“Gençliğin kalbi Çankaya’da atıyor” diyerek şunları söyledi;



“Bunu sadece genç bir belediye başkanı olarak değil, genç nüfusun yoğun olduğu bir kentin belediye başkanı olarak da ifade

etmek isterim. Ankara’nın tüm ilçelerinden farklı olarak, Çankaya’nın gündüz nüfusu gerçek gece nüfusunun yaklaşık dört

katı ve bu kent, tüm yurttaşlarımızın hayatına dokunan bir yer. Dolayısıyla gençler için ne yapsak azdır diyebiliriz. Gençlik

merkezimiz, bu anlamda önemli bir adım oldu. Bu tesis sadece bir gençlik merkezi değil. Gündüz saatlerinde özellikle öğlen

yemekleri için açtığımız İlk Kent Lokantası Cebeci gençler tarafından yoğun şekilde kullanılıyor. Akşamları ise genç üniversite

öğrencilerimize yönelik “Gençlik Sofrası” uygulamamız var. Ekonomik koşulların zorluk yaşattığı bu dönemde, geçim sıkıntısı

yaşayan en hassas kesimlerden biri gençler. Biz, onların eğitimlerine, hayatlarına ve geleceğe umutla bakmalarına engel

olacak herhangi bir durumun olmasını istemiyoruz.

AKM’Yİ EYLÜL AYI GİBİ AÇMAYI PLANLIYORUZ

Atatürk Kültür Merkezi’nin (AKM) de yakın zamanda hizmete açılacağını dile getiren Başkan Güner, “Eskişehir Yolu

üzerindeki Mustafa Kemal Mahallesi’nde yer alan kültür merkezimiz 2016’da başlatılmıştı. İlk başta bir kısmı hibe ile

yapılacaktı ama sonra proje durmuştu. Biz göreve geldikten sonra, belediyelerin ciddi mali yüklerine rağmen buraya kaynak

ayırdık. Hem fiziki hem mali anlamda %40 oranında tamamlanmış olan projeyi bitirmek için çalışıyoruz. Bu kültür merkezi de

Çankaya’ya değer katacak projelerimizden biri olacak. AKM Çankayalıların yıllardır beklediği bir yatırım; tamamlamak için

elimizden gelen gayreti gösteriyoruz. Şu anda da inşaatımız tamamlanmak üzere. Göreve geldiğimiz yaklaşık bir buçuk yılın

ardından bu tesisi Çankaya’ya kazandırmış olacağız. Tahmin ediyorum ki eylül ayı gibi açılışı planlıyoruz”

YENİ GECE KREŞİ VE İKİ GÜNDÜZ BAKIM EVİ MÜJDESİ

Başkan Güner, bu yıl da ikinci gece kreşi uygulamasını hayata geçirmek için hazırlandıklarını ifade ederek 5 yıllık görev

süresi boyunca yaklaşık 10 kreş açmayı hedeflediklerini belirtti. Yakın dönem içinse iki yeni kreş için hazırlıklara

başladıklarını müjdeleyen Başkan Güner, “Biz kreşlerimizde her bir çocuğumuzu, her bir kardeşimiz açısından maliyetinin

hemen hemen yarısından daha aşağı bir tutarla onları geleceğe hazırlıyoruz. Bizim vaatlerimizden birisi gece kreşi

uygulamasıydı, pilot olarak bir kreşimizi başlamıştık. Bu yıl yeni dönemde, yeni öğretim yılında ikincisini hizmete almayı da

planlıyoruz. Arkadaşlarla bunun yanı sıra iki yeni kreş projemiz daha var. Şu anda projesi hazırlıkları tamamlanmış olan birini

de en kısa sürede Çankayalarla buluşturmak için sabırsızlıkla bekliyoruz. Kaynaklarımız elverdiği ölçüde, bütçemiz elverdiği

ölçüde bunu daha da fazla sayıya ulaştıracağız. Hedefimiz, on kreşi dönem içerisinde yani beş yıl içerisinde tamamlamak.

Belki son gelişmelerle sayı tam olarak on olmayabilir ama yine de ben umutluyum. Elbette ki bazen biz, bazen iş birliği ve

dayanışma içerisinde kreş sayımızı daha da artıracağız” dedi.

Vatandaşların sosyalleşebileceği Çankafe ve Kent Lokantası gibi hizmetlerin artarak devam edeceğini belirten Başkan Güner,

“Biz sahada adaylık sürecinde, yurttaşlarımızla buluştuğumuzda Çankaya evlerinden daha ziyade, bize gelen en çok talep

sayısal anlamda parklarımızda ya da belediyemize ait alanlarda sosyal tesis olarak Çankaya Belediyesi’nin adını taşıyan bir

yerde yurttaşlarımızın sosyalleşme ihtiyacıydı. Özellikle çalışanlar için ve diğer bir kesim özellikle emekliler, yaşlılarımız

sosyalleşme konusunda en çok ihtiyacı olan grupların başında geliyor” sözlerini kaydetti.

YAŞ ALMIŞ ÇANKAYALILARA EMEKLİ LOKALLERİ VE ALZHEİMER TAKİP SİSTEMİ



Başkan Güner emekli ve yaş almış yurttaşların sosyal paylaşım alanı talepleri olduğunu ifade etti. Konuyla ilgili yeni

projelerin temelleri atıldığını dile getiren Başkan Güner şunları söyledi:

“Bir diğer konuda Bahar Evlerimizi emekli lokalleri ile geliştireceğiz, sayısını artıracağız ve Çankayalıların hizmetine

sunacağız. Şu anda üç yeni emeklilik lokali projemiz var, ikisine çok kısa bir sürede başlanacak öyle görünüyor. Tahmin

ediyorum ki bir ay gibi bir sürede de bir 1,5 ay gibi bir sürede de Çankayalılarla onları buluşturmuş olacağız.

Emekli lokallerimizde hem gün içerisinde gidip sosyalleşecekleri, mahallenin diğer yaşlılarıyla buluşacakları ve işte çay

kahve, orada ticari amaçlı da değil, onlara hizmet ve destek olarak sunduğumuz ikramlarımız olacak. Ama bunun yanı sıra

aynı zamanda müzik etkinlikleri ile, bazen işte drama etkinlikleri ile, kurslarıyla, bazen yine işte yani kahvehane ya da taş

oyunu filan değil o kültür değil ama onların zekâsını, zihnini açık tutmak için tavsiye edilen, desteklenen aktivitelerle onları

buluşturduğumuz mekanlarımız.

Bizim emekliliklerimiz, üç yeni emekli lokalimizi de bu gün içerisinde Çankayalılar Çankaya’ya kazandıracağız ve orada da

onların yanında olacağız.

Bir diğer konuda, Alzheimer hastası olan büyüklerimizi takip edip bir tehlike anında onlara ulaşmak ya da onların ihtiyaç

duyduğu anda yanlarında olabilmemiz için başlattığımız bir uygulama olacak. Talep edenlere onu da bir ay içerisinde filan

başlatmış olacağız.”

İHTİYAÇ SAHİPLERİNE EVDE TEMİZLİK HİZMETİ

Ekonomik durumu iyi olmayan vatandaşların halk kart ve gıda kart gibi uygulamalardan yararlandığını ifade eden Başkan

Güner, belirli bir yaşın üzerinde olan ve ihtiyaç sahibi olan yurttaşlar için evde temizlik hizmetini başlattıklarını da dile

getirdi. Başkan Güner, “Bu yılbaşından itibaren ve onların sağlıklı, temiz bir konutta yaşamalarını sağlamak için de gerçekten

ihtiyaç sahibi olanlara destek sunuyoruz. Bu da çok ilgi ve beğeni ile karşılanıyor. Zaten yapıyoruz, yani o geçmişten beri

vardı evde bakım hizmetleri; ya işte hemşerimiz iğnesi varsa ya da başka ihtiyacı varsa onu yapıyor veyahut da kişisel

bakımları ile ilgili sosyal hizmet uzmanlarımız gerekli desteği sağlıyor” diye konuştu.

TOBBY’NİN OTOPSİ RAPORUNDA VÜCUDUNDA ANESTEZİK MADDEYE RASTLANMADI

Başkan Güner, hayvan hakları ve barınaklarla alakalı olarak yaşanan son olayla ilgili değerlendirmelerde bulunarak şunları

söyledi;

“Geçtiğimiz hafta da özellikle bir birlik, mahallemizdeki bir çalışma sırasında bir sokak hayvanımızın öldürüldüğü gibi bir

iddiada bulundu. Ben İstanbul’daydım o gün sabahleyin, bakınca sosyal medya birden bununla uyandım ve hemen

arkadaşlarımıza inceleyelim diye talimat verdim. Ama bir baktık o arada o sokak hayvanı geceden beri belediyenin önüne

getirilmiş, onu yatırıp üzerine pankartlar asılmış. Bana sosyal medyadan sözlü saldırılar var. İlgili kişiye baktığınızda, sol bir

parti olduğunu söyleyen, sözde bir partiden meclis üyesi adayı olmuş bir kişi çıkıyor. Ama sorarsanız, hayvan hakları

komisyonu sözcüsü; bu da doğru değil.



Yaptığımızı açıklamayla belirttik; dedik ki, bu konuda bir ihtimalimiz varsa gerekeni yaparız. Otopsi için ilgili kuruma

gönderdik ve ilçe tarım müdürlüğü tarafından yapılan incelemeyle de “onlar bize fazla anestezi uygulandığı için bu hayvanı

siz öldürdünüz, anestezi uyguladınız” dediler. Geçtiğimiz gün otopsi raporu geldi ve vücudunda anestezi ya da herhangi bir

maddeye rastlanmadığı şeklinde. Dolayısıyla başka hastalıklar var; Barınak da doğrudan veteriner hekim kontrolünde ve

beslenmeleri düzenli olduğu için, düzenli ortamda bakıyoruz. Aynı zamanda barınağımız 7 gün 24 saat açıktır; kim gitse,

gerek sahiplenme için gerek gezme için, yurttaşlarımıza açık. Kapıdan kimseyi çevirmiyoruz. Özellikle haftada iki gün de özel

ziyaret günlerinde çocuklara ve mahallelere topluca açıyoruz. Geçtiğimiz yıldan, yani son bir yıl ya da Ağustos ayından bu

yana 1000’in üzerinde sokak hayvanımızı sokaklardan toplamışız. Yaklaşık 1300 civarında, yanılmıyorsam, 350-400 kadarı

sahiplendirilmiş.

Ama bazen bazı konuların sonucunu öğrenmeden harekete geçmesinler diyorum. Bu konuda olduğu gibi tekrarlayayım:

“Tobby” isimli sokak hayvanımızla ilgili yapılan otopsi sonucunda kesinlikle kanında ya da vücudunda anestezik maddeye

rastlanmadı. Otopsi raporu da bu şekilde bize resmi yollardan geldi. İlçe Tarım Müdürlüğü zaten alıp götürdü, incelemeyi

onlar yaptı. Bizim böyle bir çalışmamız yok. Onlar bu konuda gerekli işlemleri yapacaklar.

VALİLİK KARARIYLA KIRSAL BÖLGELERDE DE KISIRLAŞTIRMA YAPILACAK

Dün valilikte yapılan toplantıda, Büyükşehir Belediyemizin kırsal mahallelerde, yani merkezde değil de özellikle çevre

ilçelerde, kırsal bölgelerdeki sahipli hayvanlar, örneğin hayvancılık yapanlar veya koruma amaçlı sahip oldukları hayvanlarla

ilgili kısırlaştırma çalışmasını doğrudan Büyükşehir Belediyesinin yapması kararı alındı. Bunun dayanağı şu: Buralarda

yurttaşlar bazen bu hayvanları çoğaltmak amacıyla kısırlaştırmak istemiyorlar ve oradan bir popülasyon gelişiyor, bunun

önlenmesi gerekiyor. Sadece burada değil, hatta ülkenin her yerinde aynı anda bu politikanın uygulanması gerekiyor. Bunun

için de böyle bir zafiyet olmasın diye sadece Büyükşehir değil, bunları biz de yapacağız. Bu kararı aldık.

KIRSALDAKİ İMAR VE DOĞALGAZ SORUNU EN KISA SÜREDE ÇÖZÜLECEK

Son 10 gündür Çankaya’nın kırsal mahallelerini gezerek taleplerini dinlediğini ifade eden Başkan Güner, doğal gaz ve imar

sorununa dikkat çekti. Başkan Güner, “On gündür kırsal mahallelerin hepsini tek tek gezdim ve orada gözden uzak olanın

gönülden de uzak olmadığını gösterdik. Doğal gaz sorunu yoğun bir şekilde vardı. İlçe belediyesi olarak bizim meclis kararı

almamız gerekiyordu, Başkentgaz bugüne kadar hep bunu bekledi. Sağ olsun belediye meclis üyelerimizin katkısıyla

kararımızı aldık. Gittiğimiz her yerde yurttaşlarımızın mutluluğunu gördük. Şimdi Başkentgaz köylerimizde, mahallelerimizde

doğal gaz çalışması yapıyor; bunu kısa sürede yetiştirmeyi planlıyorlar. Bu da büyük memnuniyet yarattı” dedi.

Karataş ve Yakup Abdal mahallelerinde imar konusunda ciddi talep ve beklentilerin olduğunu söyleyen Başkan Güner,

“Geçmişte yapılan yüksek imarlı, aslında Melih Gökçek döneminde, ranta dayalı planlar yüzünden oralarda hak sahibi olan

yurttaşlar yıllar sonra mahkeme kararlarıyla mağdur oldu. Mahkeme ve yargı süreçleri sonucunda emsallerin ve

yoğunlukların fazla olduğu ifade edildi. Yeni planlar yapıldı, iptal edildi. En son geçen yıl yapılan plan, bizim göreve

gelmemizden sonra Büyükşehir’de görüştüğümüz planda maalesef iptal edildi. Bunun üzerine, şimdi yeniden mahkeme

kararlarına uygun şekilde, zemin etüdü ve jeolojik araştırma yapılması öngörülüyor. Mahkeme bunu şart koşuyor. Bu süreçte

ön görüşmeleri yapıyoruz. İlk önce ilçe ve Büyükşehir belediyeleri hemen ardından plandan sonucu iptal edilmeyecek şekilde

neticelendirmek için odalarımızla istişare ve iş birliği içerisindeyiz. Amacımız, en kısa sürede bu sorunları çözüp



vatandaşlarımızın mağduriyetini gidermek” diye konuştu.


